
ج از کشور بازار داخل و خار
ج باید بگویم که ما  در مورد بازار پنجه  های کربنی چه در داخل و چه در خار
حدود 150 هزار نفر افرادی داریم که پایشان قطع شده   است. دلایلش هم 
یکی تصادفات است و یکی بحث دیابت و بیماری  های عروقی و متأسفانه 
جنگ. و مــواردی از این دســت. در منطقه می  توانم به عــراق اشــاره  کنم 
که حــدود یک میلیون و 500 هــزار نفر فــرد قطع پا دارد، سوریه 250 هزار 
. این آمار نشان می  دهد که هم در کشور  . افغانستان 450 هزار نفر نفر
ما و هم در منطقه نیاز اساسی به تجهیزات به روز توانبخشی وجود دارد 
 در این چند سال حدود 5 هزار پنجه به افراد داخل 

ً
ما توانستیم تقریبا

کشورمان فــروش داشته باشیم و صــادرات هم به کشورهای مختلف 
بــه صــورت مـــوردی داشــتــه باشیم و دنــبــال ایــن هستیم کــه ان شـــاءالله 

بتوانیم در چند کشور موضوع راه اندازی خط تولید را داشته باشیم.

ح گامی نو؛ وام برای معلولان  طر
از آن 150 هزارنفری که خدمتتان عرض کــردم که در کشورمان قطع پا 
هستند حدود 15 هزار نفرشان از جانبازهای عزیز هستند که هزینه  های 
پروتزشان را بیمه پوشش دهی می  کند ولی مابقی که حدود 135 هزار نفر 
هستند متأسفانه از این امکان محروم هستند و با توجه به اینکه عملاً 
بعد از 2-3 سال نیاز به تجدید پروتز دارند هزینه بسیار زیادی را متحمل 
می  شوند. یکی از اساسی  ترین مشکلات ما بــرای فــروش محصولات 
پنجه کربنی به معلولان این بود که معلولان توان پرداختش را به صورت 
نقد نداشتند.اعتقادم این است که یک شرکت دانش بنیان نباید فقط 
محصول دانش بنیان تولید کند باید در فرایند فــروش و مدیریتش 
ــوآوری را داشته باشند. هم بتواند آن محوریت دانــش و خلاقیت و ن

برای همین موضوع من با بانک مهر ایران وارد مذاکره شدم برای اینکه 
بتوانیم شرایطی را برای افراد قطع پایی ایجاد کنیم. حدود یک سال و نیم 
پیگیر این موضوع بودم که ببینم به چه صورت می توانیم پنجه  های 
کربنی را به صورت اقساط بلندمدت با سود و کارمزد پایین،4 درصد، در 
اختیار معلولان عزیز قرار بدهیم. در این فضا اتفاقات مختلفی افتاد 
 یک سال پیگیری کردم با مدیر بازاریابی بانک مهر که متأسفانه 

ً
حدودا

ایشان تغییر مسئولیت پیدا کــرد و مدیریت کل بانک هم در ادامــه 
مسیر عوض شد. با مدیر جدید بازاریابی بانک که صحبت کردم گفتند 
با اقساط بلندمدت 12 ماهه و فقط برای هزینه پنجه کربنی می  توانیم 
بدهیم. اما ما می خواستیم اقساط 18 ماهه باشد و علاوه بر هزینه پنجه 
کربنی هزینه کل پروتز را بانک به صورت اقساط بدهد؛ چون کسی که 
 هزینه کل پروتز را هم نمی  توانست 

ً
هزینه پنجه ما را نداشت بدهد قطعا

بدهد پس اگر ما می  خواستیم یک راهکار منطقی پیدا کنیم این بود که 
بتوانیم مسیری را ایجاد کنیم که بانک بیاید هزینه کل پروتز را در اقساط 
بلندمدت با کارمزد کم بتواند شخص قطع عضو بدهد. گفتند فقط 
مدیرعامل بانک این اختیار را دارد که این شرایطی را که شما می  خواهید 
ایجاد کند. آن موقع من مدیرعامل بانک را اصلا نمی  شناختم، توکل 
کردیم به خدا و تماس گرفتیم با مسئول دفتر ایشان. خاطرم است 
که من 2 ماه هر روز با مسئول دفتر ایشان تماس می  گرفتم و ایشان 
می گفت با معاونت مربوطه تماس بگیر من می  گفتم باید درخواستم 

را به صورت شخصی به خود آقای دکتر 
بگویم و بعد از 2 مــاه یــک روزی این 
مسئول دفــتــر گفت کــه آقــا بیا شما 
5 دقیقه جلسه  ات را بــگــذار و بــرو ما 
را کشتی. ما رفتیم آنجا و با مدیریت 
 انسان 

ً
محترم بــانــک مهر کــه واقــعــا

بسیار شریف و دغدغه مندی است 
در جریان گذاشتیم ایــن موضوع را و 
ایشان استقبال کردند و گفتند من هر 
طوری بتوانم به معلولان کمک می  کنم 
و خدا راشکر این اتفاق مبارک افتاد که 
افراد قطع عضو کشور ما بتوانند هزینه 
کــل پــروتــزشــان را در 18 مــاه پرداخت 
ح را هم گذاشتیم  کنند و اسم این طر
ح گامی نــو؛ که ان شـــاءالله گامی نو  طــر
باشد برای افراد قطع عضو که بتوانند 

روی پای خودشان بایستند.

بیمه معلولان حاصل ۱0 سال تلاش 
و پیگیری

ــوزه  ــل فــعــالــیــتــم در حـ ــ ــ از هـــمـــان اوای
توانبخشی و پنجه  های کربنی یکی از 
مشکلات و دغدغه  ها و خلأهایی که 
دیــدم نبود پوشش دهی بیمه بود که 
از همان موقع پیگیر بــودم و معتقدم 
این موضوع یکی از خواسته  های اصلی 
و بــحــق مــعــلــولان اســــت کـــه چندین 
ــال اســــت پــیــگــیــر هــســتــنــد؛ مـــن از  ســ
قالب مدیرعاملی شرکت کامپوزیت 
ــودم و به عنوان  ــده بـ گستر بــیــرون آمـ
یــک دغــدغــه مــنــد اجــتــمــاعــی در حــوزه 
معلولان اقدام می  کردم با نماینده  های 
متعدد مجلس و با مسئولان مختلف 
صحبت کردم. یادم است در یک بازدید 
آقای دکتر ستاری به من گفتند که چه 
کمکی مــی  تــوانــم بهتان بکنم؟ گفتم 
آقای دکتر ستاری می  دانم وظیفه شما 
در حــوزه فناوری و نــوآوری کشور است 
ولی دستم به مسئولان دیگر نمی  رسد.

خواهشم این است که کمکمان کنید 
در مــســألــه بیمه مــعــلــولان. و ایــشــان 
افسوس خوردند و گفتند که متأسفم 
 
ً
کــه نمی  توانم کمک کنم؛ چــون واقعا

حــوزه من نیست. منظورم ایــن است 

خاطرم است 
که من 2 ماه 

هر روز با 
مسئول دفتر 
ایشان تماس 

می گرفتم و 
ایشان می گفت 

به معاونت 
مربوطه تماس 

بگیر من 
می گفتم باید 

درخواستم 
را به صورت 
شخصی به 

خود آقای دکتر 
بگویم و بعد از 
2 ماه یک روزی 

این مسئول 
دفتر گفت که 
آقا بیا شما 5 

دقیقه جلسه ات 
را بگذار و برو ما 

را کشتی
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